



Fesco Lines China Company Ltd.
俄远东海洋轮船运输有限公司

Supplementary (V.A.T.)

关于增值税的附加通知

尊敬的客户:

Dear Customers,

自我司于7月29日通知您关于配合相关规定执行加收6%增值税之后,现谨此请您知悉,自2013年8月1日起(以开具增值税发票日期为准),将对我司在中国境内收取的所有费用,加收6%增值税,另因增值税引起的附加税(估约0.83%),将一并加收。敬请留意!

Additional to our last announcement with the implementation of 6% Value-Added Tax, we would like to announce that, from 1 August 2013(invoice issuance date), besides the 6% Value-Added Tax there will be additional related taxes arising from VAT (approximately 0.83%) to be levied, to cover all the charges in PRC.

感谢您给予我司的一贯支持。如有任何疑问,欢迎联络我司当地办事处

We really appreciate your kind understanding and support to us. Should there be any further questions, please feel free to contact our local offices

顺颂商祺!

Yours sincerely,

FESCO LINES (CHINA) CO., LTD.

30 JUL/2013

